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Besluitenlijst algemeen bestuur  

Van de ingelaste vergadering van 19 september 2024, van 17.00 tot 17.45 uur, digitaal  

vastgesteld in de vergadering van 16 oktober 2024  

Aanwezig  

– Lieke Schuitmaker (Alphen-Chaam), Hans Slagboom (Dongen), Derk Alssema (Gilze en Rijen), Mark van Stappershoef (Goirle), Willemijn van Hees 

(Heusden), Evert Weys (Hilvarenbeek), Hans Janssen (Oisterwijk), Theo Weterings (Tilburg, voorzitter), Sacha Ausems (Waalwijk); 

– Dion Dankers (vz bestuurscommissie Jeugd) en Peter van Steen (vz poho sociaal);  

– Frank van Mil, Bernadette Elbers (regiobureau), Louis Teunissen (afdelingshoofd sociaal gemeente Tilburg); 

– Afwezig: Marjon de Hoon (Baarle-Nassau), Erik Ronnes (wrn. Burgemeester Loon op Zand) 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

B20240919-01 Agenda  Deze vergadering is ingelast om door de voorzitter van de 
bestuurscommissie jeugd te worden geïnformeerd over de stand van zaken 
van de realisatie van de deelbegroting jeugd 2023 en 2024.  
 
Dion Dankers bespreekt de stand van zaken tot nu toe en gaat daarbij in op 
1) de voorgeschiedenis, 2) analyse van de situatie, 3) de interventies die nu 
gepleegd en overwogen worden en 4) op de conclusies die tot nu toe 
overwogen worden.  
 
 
 
 

Ja 
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1.  
Het probleem op dit moment zit in segment 1; het budget voor dit segment 
is 54 miljoen euro, op basis van 1600 cliënten, met een bandbreedte van 
5%. In 2023 is sprake geweest van een lichte stijging van de kosten.  
Op 15 april 2024 ontving de bestuurscommissie jeugd een signaal dat er 
een sterke stijging van de kosten in segment 1 aan de orde was.  
Op 22 juli 2024 is een brandbrief ontvangen van Crossroads waarbij is 
aangegeven dat er voor 21 miljoen euro extra uitgaven zijn gedaan 
waarvoor Crossroads gecompenseerd wil worden. 
2. 
Het aantal cliënten is vanaf 2020 gegroeid. In 2023 is het aantal van 1600 
cliënten contracten te laag ingestoken gebleken. Segment 1 is verdeeld in 4 
cohorten en in de cohorten ”dag behandeling” en “ambulante begeleiding” 
zit de grootste stijging.    
3.  
Met Crossroads zijn intensieve gesprekken gevoerd en is een gezamenlijke 
taskforce ingesteld om de oorzaken te achterhalen. Inmiddels zijn vier 
interventiemaatregelen afgesproken, met als doel een daling van de kosten 
in 2025 tot het afgesproken budget niveau.  
Afgesproken is dat de zorg aan jeugdigen niet in de knel mag komen.  
Verder is geconstateerd dat in de hervormingsagenda jeugd in de toekomst 
een deel van de oplossing moet worden gerealiseerd: de lokale Toegang 
moet een rem vormen op doorverwijzingen van jeugdigen in segment 1.  
4.  
Het onderhandelingsresultaat met Crossroads is dat voor een bedrag van 
11,1 miljoen extra meer kosten over 2024 worden vergoed en voor een 
bedrag van 1,9 miljoen incidentele middelen ter beschikking worden 
gesteld.  
Dit leidt tot een overschrijding van de deelbegroting jeugd 2024 met meer 
dan 5%.  
De bestuurscommissie jeugd zal daarom op een extra ingelaste 
radenbijeenkomst op woensdag 25 september de leden van de 
gemeenteraden van de deelnemende gemeenten informeren over de stand 
van zaken. Daarna zal zij een informatiebrief aan de raden sturen waarin 
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het risico van de overschrijding van de deelbegroting jeugd en de gevolgen 
daarvan voor de begrotingen 2024 van de deelnemende gemeenten zal 
worden gemeld.  
 
Derk Alssema licht toe dat een begrotingswijziging 2024 niet meer 
haalbaar is vanwege de 12 weken durende zienswijzeprocedure. De 
resultaten 2024 zullen daarom worden verantwoord in de jaarrekening 
regio hart van Brabant 2024. De brief die de bestuurscommissie jeugd aan 
de raden van de deelnemende gemeenten stuurt zal op dit punt duidelijk 
moeten zijn. 
Op 16 oktober zal tijdens de vergadering van het algemeen bestuur ruimte 
voor verdere toelichting en gesprek over het onderwerp zijn.  
 
Verschillende leden van het algemeen bestuur geven aan te schrikken van 
de resultaten en hebben verschillende vragen die worden besproken.  
Louis Teunissen licht toe dat verschillen per gemeente o.a. te verklaren zijn 
door een andere cultuur in kleinere gemeenten en een anders 
functionerende toegang. Hij biedt aan om, indien dat helpend is, In de 
colleges van de deelnemende gemeenten toelichting te komen geven, welke 
keuzes er hebben voorgelegen, welke risico’s die met zich meebrachten en 
welke keuzes zijn gemaakt.  
 
Het algemeen bestuur dringt aan op zorgvuldige inrichting van de 
radenavond van 25 september en goede communicatie naar raden. Ook 
vraagt zij aandacht voor mogelijke publiciteit.  
 

 


